

Our Ref.: BF171370P

委 托 书

POWER OF ATTORNEY

我/我们是 中 国的公民/法人 北京红马传媒文化发展有限公司，根据中华人民共和国专利法的有关规定，兹委托北京博雅睿泉专利代理事务所（特殊普通合伙），机构代码：11442（地址：中国北京市朝阳区朝阳门外大街10号昆泰大厦1202单元，邮政编码：100020）代为办理国际申请号为 PCT/CN2017/116092、发明名称为 一种用户端验票的方法、系统及智能设备的发明创造 在国际程序中（包括受理局、国际检索单位、国际局和国际初步审查单位）的全部事宜。

Pursuant to the relevant provisions of the Patent Law of the People's Republic of China, I/we Beijing Pony Media Culture Development Co., Ltd, citizen/legal entity of P. R. China, hereby authorize(s) Beyond Talent Patent Law Firm (Code No. 11442) (address: Room 1202, Kuntai Building, No. 10 Chaoyangmenwai Str. Chaoyang District, Beijing 100020, China) to handle all matters related to PCT application No. PCT/CN2017/116092, and the title is _____ in the international phase of the application (including dealing with the Receiving Office, the International Searching Authority, the International Bureau and the International Preliminary Examining Authority).

委托单位名称或委托人姓名

北京红马传媒文化发展有限公司

Name of the Applicant

Beijing Pony Media Culture Development Co., Ltd

委托单位印章或委托人签字

Seal or Signature

委托日期

2017年10月25日

Date of Authorization

October 25, 2017

被委托专利代理机构印章：

Seal of the Authorized Agent

